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 פתיחת תברים .5

מס' 

 תב"ר
 שם התב"ר

משרדי 

ממשלה 

 ואחרים

קרנות 

 הרשות

סה"כ 

 תקציב

סה"כ 

תקציב 

 באלש"ח

1167 

שרד מ -סקר טבע עירוני קול קורא 

 איכות הסביבה
100,000 - 100,000 100 

 70 70,000 70,000 - קרן פיתוח -סקר טבע עירוני קול קורא 

 170 170,000 70,000 100,000 סה"כ 

 

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי 
ממשלה 
 ואחרים

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

1168 

משרד  -רכש ציוד משלים לערכת חירום 
 הפנים

60,000 - 60,000 60 

 40 40,000 40,000 - קרן פיתוח -רכש ציוד משלים לערכת חירום 

 100 100,000 40,000 60,000 סה"כ  

 

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי 
ממשלה 
 ואחרים

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

1169 

קרן -תכנון ושיפוץ מקוואות קדימה צורן 
 פיתוח 

 100,000 100,000 100 

 100 100,000 100,000 - סה"כ

 

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי 
ממשלה 
 ואחרים

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

1170 

קרן  -  2024שיקום ושדרוג מבני ציבור 
 פיתוח 

- 150,000 150,000 150 

 150 150,000 150,000 - סה"כ
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מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי 
ממשלה 
 ואחרים

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

1171 

 - 2024שיקום ושדרוג מערכות תיעול שנת 
 קרן תיעול

- 300,000 300,000 300 

 300 300,000 300,000 - סה"כ

 

      

 עדכון תברים       

מס' 
 תב"ר

תקציב  שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן 

 ₪באלפי 

1119 

תכנון ) בית ספר יסודי (שכונת נוף השדות  
 קרן פיתוח -

500,000 250,000 750,000 750 

 - - - - 

 750 750,000 250,000 500,000 סה"כ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי 
ממשלה 
 ואחרים

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

1172 
 200 200,000 200,000 - קרן פיתוח -קירוי וחימום בריכת השחיה 

 200 200,000 200,000 - סה"כ

מס' 
 תב"ר

תוספת/    תקציב מקורי שם התב"ר
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן 
באלפי 

₪ 

1132 
קרן  -הסדר חניה רוטשילד אפרסמון 

 פיתוח
300,000 50,000 350,000 350 

 350 350,000 50,000 300,000 סה"כ 
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 2024לשנת  1פרוטוקול ישיבת מליאת מועצה מן המניין מספר 
 . עדכוני ראש המועצה1

, הישיבה 2024ערב טוב. אני מתכבדת לפתוח את ישיבת מליאת המועצה מן המניין לשנת  :גב' גרין, ראש המועצה

. בפתח הדברים אני רוצה להשתתף בצער המשפחות. יום קשה מאד 2024הראשונה לשנת 

עבר על מדינת ישראל ועדיין עובר. אנחנו עוברים, בכלל, ימים קשים. אבל הבשורות 

חושבת שאין משפחה בארץ שלא חוותה, חווה את  שקיבלנו הבוקר הן קשות מנשוא. אני

זה במעגל ראשון או שני. אז אני שולחת תנחומים למשפחות השכולות ומאחלת בשם כולנו 

שכל החיילות והחיילים יחזרו הביתה לשלום. ושכל החטופים יחזרו הביתה לשלום. ושכל 

פחות של הפצועים הפצועים יבריאו ויחלימו ויחזרו הביתה לשלום. אני אעדכן שעם המש

אין לנו בעצם מידע שוטף שמגיע מהצבא. אנחנו מנסים לאתר את זה. אבל בינתיים אנחנו 

מקבלים את המידע דרך המשפחות, דרך התושבים ואנחנו יוצרים קשר עם כל משפחה של 

חייל/חיילת פצועים, לתת איזה שהוא מערך תמיכה נוסף. במעבר חד, ט"ו בשבט השבוע, 

מחר. התארגנו ביחד עם המתנ"ס למספר אירועים, השנה בדגש על זורעים  ערב ט"ו בשבט

אור, שזה מיזם של תושבת שלנו, הדס איטקין, שהוא בכל הארץ. שלמעשה אנחנו לוקחים 

שתילים, מייחרים אותם, מצמיחים אותם, שבעוד כמה חודשים נוכל לתת למפונים. אז זה 

ם מוזמנים. מכרז עמדות טעינה ששוחחנו גם קהילה, גם התנדבות וגם למען האחר. כול

עליו מספר פעמים נמצא באוויר, הוא ייסגר במהלך פברואר. מכרז פנלים סולריים עוד רגע 

יוצא לאוויר. כיתת כוננות, אחרי הדרישה שלנו, של ראשי הרשויות, הוארכה בחודש נוסף. 

דיונים לגבי שיטור  ככל שהמצב יימשך אנחנו נבקש להאריך את זה. קיימנו לפני שבועיים

עירוני, ביחד עם יו"ר הוועדה לביטחון פנים אחרי שפנינו לשר. ויש הנחיה לבדוק שוב את 

הקריטריונים בנושא שיטור עירוני. קיימנו סיור, הצגנו את הדברים, איך אנחנו רואים 

 אותם. משטרת שדות נתנה גיבוי מלא לצורך בשיטור עירוני בקדימה צורן. אנחנו מקיימים

הערכות מצב שוטפות ומתרגלים תרחישים שונים. תרגלנו תרחיש של פינוי מפונים אלינו, 

תרגלנו את כיתת הכוננות, תרגלנו את כיתת הכוננות המשטרתית, הצבאית וביחד. וקורות 

 פעולות יזומות לאיתור שב"חים בשטחים בקדימה צורן. 

 צוות סע"ר גם תורגל.  :אמיר זהבי

צוות סע"ר תורגל ומתורגל בימים אלו. אנחנו באמת לצערי נערכים וערוכים לכל תרחיש.  :צהגב' גרין, ראש המוע

אני חושבת שכבר עדכנתי, אבל בימים אלה כבר הגיע המכתב הפורמלי שאגף הביטחון 

קיבל ארבעה כוכבים על הפעילות עם המקלטים. זה באמת מעבר מדהים מהדוח ביקורת 

הזדמנות הזאת תודה לעופר פרץ, מנהל אגף הביטחון שלנו. שהיה להיום. אני רוצה להגיד ב

לקובי מנשה קב"ט מוס"ח ולשלומי מוכתר שאחראי על כל מערך הביטחון בשגרה 

ובחירום. בנושא המרחבים המוגנים לבתי הספר ולגנים, שכאמור אישרנו פה. אז יש לנו 

ון. אנחנו בתהליך מול חמישה גני ילדים שאמורים להגיע מרחב מוגן מוסדי. וגם ליגאל אל

פיקוד העורף, מול הקבלן שמייצג את זה ומול הקבלן שמבצע. פיקוד העורף ביקש הצבה 

שונה שתהיה צמודה למבנה, מה שלא אפשרי הנדסית. ולכן התכנון הזה עיכב את הביצוע. 
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אז זה אומר שזה לא יסתיים עד סוף ינואר, זה יסתיים סדר גודל עד אמצע פברואר. 

מבנה עצמו מוכן במפעל להובלה. הקבלן, כבר יש התקשרות איתו, שעושה את הממ"מ, ה

השיטוח. רק אנחנו צריכים עכשיו לעבור שוב את התהליך ההנדסי, זה סדר גודל של עוד 

 שבועיים. אגף ההנדסה, רמי יוגב ואסף שנהב עובדים על זה באופן צמוד עם החינוך. 

 ויי המכרז באוקטובר?המידע הזה לא היה קיים בשינ :תומר יעקב

לא. אחרי שהגשנו את התוכניות אז הם הביאו איזה שהיא הנחיה או תקנה או משהו אחר  :גב' גרין, ראש המועצה

שעדיף לעשות את זה צמוד. ואז הראינו להם למה טכנית, הנדסית אי אפשר צמוד, ולכן 

 היה עוד דין ודברים. זה לא היה קיים.

 צמוד, כלומר חזרנו לנקודת המוצא.אז עכשיו זה לא  :תומר יעקב

נכון, כי יש להם חריגים. פיקוד העורף יש לו איזה שהם כללים כלליים נאמר, ומאחר  :גב' גרין, ראש המועצה

ואנחנו בזמן חירום ואנחנו חייבים את זה מאד מהר, אז יש מקומות שבהם הוא מתגמש 

אני שמה בגן עינב או בגן גפן כי הוא מבין את הצורך ההנדסי. זה לא מבנה חדש. הרי כש

זה לא מבנה חדש שאני בונה. יש מקומות שאני יכולה להצמיד אותם ויש מקומות שאני 

לא יכולה להצמיד אותם. לכן העבודה ההנדסית הזאת דרשה עוד רגע, להסביר לפיקוד 

 העורף למה אי אפשר לעשות את זה צמוד. 

 מה הצפי? :תומר יעקב

במהלך פברואר זה יקרה. אבל בעצם המבנה הפיזי מוכן, הקבלן מוכן לעבודה של יום,  :גב' גרין, ראש המועצה

יומיים. אנחנו לא נעשה את זה, למרות שהמליצו לי, בלי אישורי פיקוד העורף. יש רשויות 

 שהניחו בלי אישור פיקוד העורף, אנחנו לא נעשה את זה. 

 יתנו,מה החסם? החסם זה פיקוד העורף שמונע מא :תומר יעקב

הוא לא מונע, כרגע אין חסם. לפני שבועיים או שבוע היתה דרישה למשהו נוסף שאנחנו  :גב' גרין, ראש המועצה

עובדים עליו. מחר, מחרתיים זה יוגש לפיקוד העורף, פיקוד העורף, עם הדרגים הבכירים, 

 יקדמו את הבקשות שלנו בצורה מהירה. עד כה עדכוני ראש המועצה. 

 בר המועצה יוסי נגר והשבעת חבר המועצה מאיר חסן.. פרידה מח2

היינו אמורים להיפרד מיוסי נגר ולמנות את חבר המועצה מאיר חסן. מבחינה משפטית  :גב' גרין, ראש המועצה

 אני מבינה שברגע שיוסי נגר הודיע על התפטרותו, מאיר חסן נכנס אוטומטית?

 כן, בכפוף להצהרת אמונים. :עו"ד פרץ

 הצהרת אמונים במליאה או שיכול לחתום על זה בנפרד. :גרין, ראש המועצהגב' 

 במליאה. :עו"ד פרץ

 אוקי, אז אנחנו נמתין עם זה למליאה הבאה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 תומר יעקב –. הצעה לסדר 3

ה אנחנו נפגשנו פה בחודש נובמבר. ובמסגרת הדיון העליתי הצעה לסדר שאנחנו כמועצ :תומר יעקב

נמקסם את היכולות ואת הכוחות שלנו במסגרת תושבי הישוב החמושים ונעניק מלגות 

ומענקים לתושבים חמושים תמורת כמות מסוימת של משמרות. אני לא אחזור על כל 

ההצעה כי כבר הגשתי אותה. במהלך הדיון אחד החברים, אני חושב אמיר, העלה נקודה 

תחנת ביניים, עד שהיא, מה שנקרא, תהיה  שצריך לרכך את ההצעה ולהציג עוד איזה
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אפויה ומבושלת. ולשם כך הוחלט שאנחנו נמנה, פה אחד החלטנו, וועדה שתשב, תבדוק 

את המשמעויות, את ההיתכנות, את היכולות, תבחינים אם צריך וכיו"ב וכך עשינו. נפגשנו 

ושלחתי את זה לדיון ארוך ויעיל ומקצועי, הוצאתי סיכום לגבי הנקודות שעלו בדיון 

במסגרת ההצעה לסדר היום, שזה למעשה הנוהל, מה בדיוק אנחנו רוצים לבצע,  מה 

המטרות, מה התבחינים. כדי שזה יהיה מסודר, ממוסד, שוויוני, סוגר את הבעיות 

המשפטיות ככל שאמורות לצוץ בעיות משפטיות. ונותר רק לבצע את זה. אני רוצה להגיד 

ה הזאת, מנקודת ראות הרבה יותר רחבה. אם חשבנו בנובמבר שני דברים בהתייחס להצע

שאנחנו, מה שנקרא, באיזה מלחמה שמסתיימת בתוך יום וחצי, המציאות, אנחנו היום 

רואים שהיא הרבה יותר עוצמתית. אנחנו נמצאים באיום הרבה יותר גדול, בעוד חזיתות, 

מבחינת פח"ע. כל ההתחממות בטח בחזית של איו"ש, שזה למעשה האיום המרכזי לנו כאן 

שקורית שם מתחת ומעל לרדאר. והדבר השני, ואת הזכרת את זה לפני דקה וחצי, זה 

הנושא של כיתת הכוננות. אנחנו נשענים בעיקר בסיורים הקיימים, בוודאי אם נרצה לעבות 

ולשים שמירה סטטית, כרגע לא. על כיתות הכוננות וקצת מתנדבים. אני מדבר על הכוח 

מוש. ובדיוק נקודת הזמן הזו, זו נקודת הזמן הריאלית, הנכונה לעטוף את זה, להכין הח

את זה, לפרסם את זה, לגייס, לראיין, למיין, להכשיר, להסמיך, לעשות את כל הפעולות 

הנדרשות. כי בהנחה ולא יאריכו יותר את כיתת הכוננות אנחנו נמצא את עצמנו כמעט בלי 

וננות אמורה לסיים עוד שלושה שבועות, זה פרק הזמן שייקח כלום. כלומר אם כיתת הכ

לנו, נעשה את זה בצורה נכונה, מסודרת, ממוסדת. כדי לגייס כוח אדם מקומי, מיומן, 

מקצועי, חמוש שיוכל לתת מענים בהתחייבות. כל הדברים נמצאים בתוך המסמך, אני לא 

ום. מי שירצה כמובן יוכל אחזור. הצעת ההחלטה נמצאת והוגשה לכם במסגרת סדר הי

 לקבל ממני עותק. 

אז אני ארצה להתייחס אם אפשר. אכן ההצעה הזאת הועלתה, הצעה שלמעשה מבוססת,  :אמיר זהבי

אני חושב, על הצעה שהכינה קרן ליטני, שזה די ברוחה ובנפשה. כדאי לתת לה קרדיט כי 

ה אווירה טובה והיתה החלטה זה באמת די עבודתה היא. ואכן נפגשנו והיה דיון פורה והית

באמת לבוא ולנסות למקסם את הזה, כאשר אחת הבעיות שנמצאו בהצעה זה באמת חוסר 

 100%שוויון הזדמנויות לנשים. כי הדרישה לחמוש באשר הוא, למעשה בפועל יש לנו כמעט 

מהחמושים בעלי נשק הם גברים וזה היה מדיר את הנשים. כאשר באמת הרעיון היה בסופו 

ל דבר גם לעזור למועצה אבל גם לעזור לאותם תושבים שלנו ולתת להם הזדמנות ש

להתפרנס, שהמועצה תוכל לסייע. זו היתה המטרה בסופו של דבר כדי לסייע לתושבים. 

 המטרה העיקרית היתה לסייע,

 אחת המטרות, לא כל המטרות.  :תומר יעקב

 ,win winם ותוך כדי לייצר המטרה הראשית היתה לבוא ולסייע לתושבי :אמיר זהבי

 המטרה המשנית זה גם סיוע כלכלי.  :תומר יעקב

הראשית היתה כלכלי, לא משנה, נפרשן את זה אחרת. בכל מקרה נפגשנו. הוועדה העלתה  :אמיר זהבי

את הסיכויים, יצא איזה סיכום שהוא לא מהווה פרוטוקול אבל שלחת סיכום אכן לוועדה. 

הוחלט לבוא ולהמשיך לעשות עוד בדיקות, כאשר הבנו שהנושא במסגרת הדיון הזה באמת 
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הבטחוני מייצר איזה שהיא בעיה ואז הוחלט לבוא ולבדוק עוד אפיקים נוספים שבהם 

אולי המועצה תוכל לתת מענה לאותם תושבים או תושבות שמנסים באמת לקבל איזה 

אחר כך עם מנהל שהיא עזרה שהמועצה תוכל להציע. אני יכול להגיד שאני שוחחתי 

החינוך, לפני זה שוחחתי עם ציפי, הגזברית, כדי לבוא ולראות מקור תקציבי. לאור 

הבעייתיות של העסקת גורמים חיצוניים בתוך מערכת החינוך היישובית בתפקיד רשמי 

שכביכול אמור לזכות אותם, נקבע בהמשך שאני אעשה עוד פגישה עם מנהל החינוך כדי 

פשרות הזאת. וכמובן כל חבר וועדה שבאמת באו, אני יכול להגיד לבוא ולבחון את הא

באמת במלוא הרצינות והיה שיח מאד פורה וטוב, כדי לחפש עוד אפשרויות באמת איך 

כי זה סוג של העסקה ברמה זו או אחרת. בכל  win win-לעשות את המודל הזה של ה

הזאת למעשה לא סיימה  מקרה, די הופתעתי לראות את הדבר הזה כי הוועדה המייעצת

את עבודתה. נכון שבגלל המצב הביטחוני נוצר איזה שהוא פרק זמן שהוועדה לא התכנסה 

ולא המשיך שיח, גם מבחינתך וגם מבחינת אף אחד אחר. לא המשיך איזה שהוא שיח ולכן 

היא לא סיימה את עבודתה. וכוועדה מייעצת שהיתה אמורה לבחון את הדברים האלה 

יעץ למליאה לקבל החלטה לכאן או לכאן או לדון בנושא הזה, היא לא הגישה ולבוא ולי

ולא סיימה למעשה את המנדט שהיא קיבלה באותה ישיבה בנובמבר. נכון לעכשיו אני 

חושב שהוועדה לא סיימה את עבודתה ויש דרך לסיים אותה ולבחון איך אנחנו באמת 

. בואו ניקח בחשבון שנכון win winעושים את הדבר הזה בצורה נכונה וטובה, שבאמת 

לעכשיו לפחות, במספר שבועות האחרונים, מודל ההפעלה המבוסס על כל תרחישי 

הביטחון השתנה. אם באמת בזמנו כשהעלית את ההצעה היה איזה שהוא צורך של הרשות 

לגייס כוחות, כי היתה לנו איזה שהיא מצוקה של חמושים, היום זה לא המצב כי האבטחה, 

ון לתקופה האחרונה, נעשית על פי מודל אחר. וכוחות הביטחון או האבטחה שנמצאים, נכ

אכן זה מכיתת הכוננות, מעובדים שהרשות משלמת ומגייסת, מה שנקרא עובדים במשרה 

מלאה. ויש משמרת אחת שאנחנו ממנים של מתנדבים חמושים ולא חמושים. שאין שם 

היה לבוא באמת לייצר, לאפשר לאותם תושבים איזה שהוא צורך. וחלק מכל המינוי הזה 

שמתקשים, שנמצאים בבית, שיש להם בעיה למצוא עבודה בתקופה הזאת, לאפשר להם 

 למלא מכסת שעות כדי לקבל איזה שהוא תגמול. 

 אמיר, שורה תחתונה, לא סיימתם? :גב' גרין, ראש המועצה

 לא סיימנו. שורה תחתונה לא סיימנו. :אמיר זהבי

 כמה זמן עוד נדרש? :ין, ראש המועצהגב' גר

ולכן אני חושב, תומר, שכדאי, ואם תרגיש יותר נוח אפשר לקצוב אותה, אוקי? כדאי  :אמיר זהבי

שאנחנו בוועדה נמשיך להתכנס ונקצוב אותה בזמן כדי להגיש באמת החלטה ולסיים את 

י חושב שעדיין התהליך. ואני חושב שכדאי שתוריד את זה מסדר היום. במידה ולא, אנ

אנחנו כוועדה מייעצת עם הסכמה לא יכולים להגיש כרגע למליאה ולפעול במסגרת המנדט 

שקיבלנו. ולכן אם תחליט להגיש אותה אני חושב שיש מקום להוריד אותה מסדר היום 

 ולאפשר לוועדה לסיים את העבודה שלה ואת הפעילות שלה.

 לדעתך צריך כדי לגמור?אבל מה שקרן שואלת, כמה זמן  :יצחק גולברי
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 אנחנו יכולים לקצוב אותה, אני חושב, עניין של עד חודש. נקיים דיונים, :אמיר זהבי

 למליאה הבאה.  :יצחק גולברי

 לישיבה הבאה. :אמיר זהבי

 אוקי.  :יצחק גולברי

 נגיע כבר עם החלטה. נתכנס לשם ונשים דד ליין.  :אמיר זהבי

 שבוע הבא ותגמרו ותביאו משהו מוגמר.תתכנסו השבוע,  :יצחק גולברי

נעשה שיעורי בית. נתייחס לכל הסוגיות. ונתכנס לסיום כיתת כוננות ולכל הדברים האלה.  :אמיר זהבי

 לישיבה הבאה, אנחנו עכשיו לוקחים, מתי תהיה הישיבה הבאה?

 בפברואר. :גב' גרין, ראש המועצה

מה אני מציע. מכיוון שאנחנו לא רוצים להימרח עם  יש לי הצעה אופרטיבית, אני אגיד לך :תומר יעקב

הדבר הזה, או כן או לא, צריך לקבל החלטות. המסמך הזה, העברתי את זה לך ולרונן ולכל 

חברי הוועדה בתחילת דצמבר, כבר עברו כמעט חודשיים. זה זמן די והותר, לטעמי, יש פה 

יר הערות. לא קיבלתי תגובות בסך הכל שני עמודים, שזה נוהל מסודר עם תבחינים ולהע

 ותשובות למרות שביקשתי ופניתי. הבנתי שמבחינתכם זה מנוי וגמור וזה בסדר.

 לא הבנת. :אמיר זהבי

 אני אומר את מה שאני, על דעתי ועל ליבי. :תומר יעקב

רק כדי לוודא, שוחחתי עם רונן ביומיים האחרונים, זה לא היה מנוי וגמור בשום צורה  :אמיר זהבי

 שהיא. 

 תומר, אנחנו רוצים להתקדם. :גב' גרין, ראש המועצה

את צודקת, צריך להתקדם. מה שאני מציע זה דבר כזה: אנחנו לא נפגשים פה כל יום,  :תומר יעקב

ישיבה בפברואר. אנחנו לא יודעים,  מכל מיני  אנחנו לא יודעים גם אם תהיה או לא תהיה

סיבות. אני מציע כן לאשר את זה, לא חייבים ללחוץ על הכפתור, אבל לפחות לאשר את 

 זה. אם צריך לדייק את הפרטים, לתקן אותם, הבסיס,

 תומר, אני אקצר. :גב' גרין, ראש המועצה

 הנוהל קיים, התבחינים קיימים, :תומר יעקב

אני אקצר. עברתי על הדברים. אני לא אאשר משהו שמיניתי וועדה ולא בא בהסכמה. אז  :ש המועצהגב' גרין, רא

או שהוועדה היתה אומרת יש לנו שני קולות, שלושה קולות בוועדה, עמדתנו היא א', ב' או 

ג'. אבל כשמגיע מסמך על ידי וועדה שהוא לא מוסכם על ידי הוועדה, אני לא אאשר אותו. 

 שרויות, או שתמשוך את ההצעה,יש שתי אפ

 לא שלא מוסכם, צריך לדייק את הדברים.  :תומר יעקב

רגע, תומר, יש שתי אפשרויות. או שתמשוך את ההצעה או שנעלה להצבעה, אם אנחנו דנים  :גב' גרין, ראש המועצה

 בה או לא.

 זו החלטה שלך. אני מעלה את המסמך הזה כמו שהוא. :תומר יעקב

 הבנתי, תודה. :המועצה גב' גרין, ראש

 אם לא רוצים לדון בזה, זה משהו אחר. :תומר יעקב

 מעולה.  :גב' גרין, ראש המועצה
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אני רק רוצה לדייק שהמסמך הזה הוא מסמך פרטי של תומר והוא אינו על דעת חלק או  :אמיר זהבי

 משהו ששייך לוועדה.

 והמסמך הזה משקף את מה שנאמר בדיון, :תומר יעקב

 לא, לא במלואו. אני חולק על זה. :ביאמיר זה

 תומר, הנושא לסדר היום, :גב' גרין, ראש המועצה

 ולכן, בגלל זה, זו הסיבה שאני רוצה להעלות את זה להצבעה. :תומר יעקב

הנושא לסדר היום בעצם לא בשל, אחרי שאין סיכום של הוועדה. לכן אני עכשיו אשאל,  :גב' גרין, ראש המועצה

 בנושא הזה? מי רוצה לדון

 מאוקטובר הוא לא בשל, שימי לב כמה אנחנו מורחים את זה. :תומר יעקב

 מי מבקש לדון בנושא הזה? מי בעד הנושא לסדר היום? :גב' גרין, ראש המועצה

 אני. :תומר יעקב

 תומר יעקב. מי נגד? קרן, שלומי, עינת, אמיר, איילת. מי נמנע? אייל ואביעד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מאשרים ברוב קולות להוריד את הנושא מסדר היום.   החלטה: 

 מלכתחילה הייתם אומרים את זה וגמרנו, שלא רוצים את זה.  :תומר יעקב

 אני חושב שהדיון היה אמיתי וטוב וזו אמירה לא במקום. :אמיר זהבי

תונה, אל תפתיע, יש לכם אמיר, המשכנו. אני אומרת תמשיכו, אל תפתיע. השורה התח :גב' גרין, ראש המועצה

 חברים לוועדה, תסגרו. 

 הם יכולים להמשיך איתי, אבל למרוח אותי, לא יקרה. :תומר יעקב

 . הארכת גבייה לחוקי עזר סלילה ותיעול3

. כדי שנוכל להאריך את חוק העזר צריך לעשות עוד 28/2/2024חוק העזר שלנו בתוקף עד  :גב' גרין, ראש המועצה

 כך אנחנו מתקשרים עם יועצים, בין היתר לאור הגידול,תחשיב. לצורך 

 לא הארכנו את זה לפני שנה? :תומר יעקב

 הארכנו, נכון. מתקשרים עם יועצים, :גב' גרין, ראש המועצה

 קיבלנו אישור ממשרד הפנים. :תומר יעקב

 נכון.  :גב' גרין, ראש המועצה

ופי המהנדסים. כל מה שהכנו עד עכשיו חנן אנחנו רוצים הארכה נוספת, גם בגלל חיל :ציפי וקנין

 המהנדס חתם. 

 על התחשיב. :תומר יעקב

 לא על התחשיב, על הנתונים שיש בתחשיב.  :ציפי וקנין

 הנתונים שמהם גוזרים את התחשיב. :תומר יעקב

בוודאי. הנתונים בעצם מהווים בסיס לתחשיב עצמו. מי שנתן את כל הנתונים זה המהנדס.  :ציפי וקנין

 והיום אי אפשר להחתים את רמי לפני שהוא בודק את כל הנושאים האלה. 

 נתונים זה דבר אמפירי.  :תומר יעקב

 לא, ממש לא. :ציפי וקנין

 תום עליו על בליינד או שתבדוק אותו?עכשיו מביאים לך לחתום על משהו, תח :גב' גרין, ראש המועצה

 הוא רוצה לבדוק את הנתונים של חנן. :ציפי וקנין
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 הבודק רואה. :תומר יעקב

נכון, אז בודק רואה. אבל יש עכשיו זמן מלחמה, צריך עוד רגע זמן. ולכן נדרש זמן נוסף  :גב' גרין, ראש המועצה

 לזה.

 בדיוק.  ציפי וקנין:

 בעד? פה אחד. מי :גב' גרין, ראש המועצה

 מאשרים פה אחד את הארכת הגבייה לחוקי עזר סלילה ותיעול.  החלטה: 

 . תב"רים5

סקר טבע עירוני קול קורא משרד איכות הסביבה סך של  1167תב"רים חדשים. תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

ש"ח שאנחנו מקבלים מהמשרד לאיכות הסביבה לצורך מיפוי השטחים הירוקים  100,000

 לנו והעירוניים שלנו. אתה רוצה להוסיף משהו?ש

כן, זה עוד קול קורא חשוב מאד של המשרד להגנת הסביבה. הוא בעצם מאפשר למועצה  :שלומי מוכתר

לקבל מס"ד נתונים על כל השטחים, מה שנקרא טבע עירוני, זה כל השטחים הפתוחים. 

נון, גם לתכנון תשתיות, גם מה כדאי לשמר, מה כדאי לעשות, זה כלי עזר גם לנושאי תכ

חינוך וקהילה. זאת אומרת שיהיה לנו בסוף מה לעשות, הם יתנו לנו מסמך כזה, זה יועץ, 

רוב הכסף פה מופנה ליועץ ואחר כך יש גם וועדת היגוי שעוסקת בזה, אני חושב שזה חשוב 

 מאד. אגב, יש הרבה מאד רשויות סביבנו שכבר יש להן את המיפוי הזה. 

שקל ממשרד איכות  100,000שקל, אז זה  70,000של  matching-אז אנחנו מחויבים ל :ין, ראש המועצהגב' גר

 שקל. מי בעד? פה אחד.  170,000שקל מקרנות הרשות, סך הכל  70,000הסביבה, 

 . 1167מאשרים פה אחד את תב"ר  החלטה: 

 matching 60,000-רכש ציוד משלים לערכת חירום משרד הפנים. מדובר שוב ב 1168 תב"ר :גב' גרין, ראש המועצה

 שקל של המועצה.  40,000-שקל של משרד הפנים ו

 מה רוצים לרכוש? תומר יעקב:

 ציוד חירום לסע"ר. יש פירוט. :עמיקם לוי נגר

שהם בסיסיים, שזה  לצוות סע"ר. הם די מזוודים, חלק מתרומות, אבל חסרים עוד דברים :אמיר זהבי

 ממש מצילי חיים. 

 מה, פנסים? :תומר יעקב

 לא פנסים, יותר ציוד כבד. זה קונגואים, זה ג'קים שמרימים כמה טונות, זה דברים כאלה.  אמיר זהבי:

 יש לקב"ט רשימה, הוא לא יכול לרכוש מה שהוא רוצה.  :ציפי וקנין

 מי בעד? פה אחד. :גב' גרין, ראש המועצה

 . 1168מאשרים פה אחד את תב"ר  החלטה: 

תכנון ושיפוץ מקוואות קדימה צורן. אנחנו מדברים גם על המקווה בצורן  1169תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

שדורש שיפוץ וגם על המקווה בקדימה שדורש שיפוץ והרחבה. המקווה לנשים אני מדברת. 

 המועצה הדתית הגישה,

 מי קבע שזה דורש? :אייל אלבלק

בצורן, אתה יודע כמה נשים חילוניות היו אצלי בפגישה, לפני חצי שנה בערך, בבקשה לשפץ  :גרין, ראש המועצה גב'

 את המקווה שנראה לא ראוי. 
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 מה זה, לאריחים, קרמיקה, מה? :תומר יעקב

מקווה זה לא, כל המקווה, צריך לבוא לראות את זה, כל המקווה נראה לא מרנין. והיום  :גב' גרין, ראש המועצה

לכלות, זה לדברים כאלה, אז הן יוצאות למקומות אחרים. ממש דורש שיפוץ מן היסוד. 

שנה לא שיפצו אותו. בכל אופן זה שירות לתושבים,  30שנה?  30כמה זמן צורן קיימת, 

לתושבות במקרה הזה. יש קול קורא של משרד הדתות, המועצה הדתית הגישה אליו, 

שקל. ויש כנראה  250,000עוד  2024לקול הקורא הבא של  שקל, תגיש 250,000קיבלה 

matching  2מיליון או  1.7מתורמים שעובדים עם זה. זה סדר גודל של שני הפרויקטים 

מיליון. כדי שנוכל לצאת לפרויקט הזה צריך לעשות תכנון ואז להביא אומדן. ההשתתפות 

שקל כדי לצאת לתכנון ולאומדן. אין מטרה ואין  100,000של המועצה בשלב הזה הוא 

ה, אלא תהיה שותפה לו וכמובן כדי לגייס כוונה שהמועצה תממן את כל הפרויקט הז

 כספים.

 זה רק התכנון והאומדן? 100,000-ה :תומר יעקב

 כן.  :גב' גרין, ראש המועצה

 .100,000-זה השיפוץ ה :תומר יעקב

. השיפוץ 750מה פתאום. השיפוץ שמוערך בצורן, אם אני זוכרת נכון, הוא סדר גודל של  :גב' גרין, ראש המועצה

 1.5ועוד תוספת בניה שצריך שם, סדר גודל של  750דימה הוא סדר גודל של שמוערך בק

מיליון שקל. אבל אין לי את הנתונים,  2-מיליון. כלומר אני מדברת איתכם על פרויקט של כ

כדי שאני אוכל להביא את הנתונים בצורה מסודרת צריך לצאת לתכנון, לאומדן והכל ואז 

ות שהמועצה לא תצטרך להשתתף בכלל, יכול להיות להחזיר את זה למליאה. יכול להי

שיהיה עוד איזה שהוא פער, דלתא שהמועצה תצטרך להשתתף. אבל כדי לעשות את זה 

 צריך להתחיל לצאת לדרך.

 אין איזו התחייבות ממשרד הדתות שאומר לך אין בעיה, עלי? :תומר יעקב

 , אז תהיה לך קופה של חצי מיליון. 2024-מקווה שגם ב . אני2023-שקל ל 250,000יש לך,  :גב' גרין, ראש המועצה

 זה לביצוע. :אייל אלבלק

 לביצוע. :גב' גרין, ראש המועצה

 ולתכנון? :אייל אלבלק

שקל  250,000אני אסביר לך בדיוק לפרטי פרטים. המועצה הדתית, יש קול קורא של  :רועי איצקוביץ'

הדתית. בקדימה צורן יש שני  שקל למועצה 250,000שזכתה, משרד הדתות העביר 

-1.2-מקוואות, אחד ברחוב הפלמ"ח ואחד פה, של נשים בלבד. עלות העבודה מוערכת בכ

מיליון שקל לשני המקוואות. על מנת לצאת לביצוע צריך לתכנן קודם את זה. מה  1.3

עושים, למה עושים, רוצים לשבור, רוצים להרוס. בקדימה יש שטח גדול בפלמ"ח, מה 

? צריך מתכננת. המתכננת צריכה להתחיל לבדוק את הקרקע, לבדוק את השטח. עושים

אחרי שאנחנו עושים את זה יש לנו כתב כמויות, אומדן, יודעים לאן הולכים. עכשיו אנחנו 

 לא יודעים לאן הולכים. 

 תודה. מי בעד? פה אחד. :גב' גרין, ראש המועצה

 . 1169מאשרים פה אחד את תב"ר  החלטה: 
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שקל מקרנות הרשות. עבודה  150,000שיקום ושדרוג מבני ציבור. סך של  1170תב"ר  :גרין, ראש המועצהגב' 

שוטפת כל הזמן במבני הרשות. פה נופל משהו, שם עושים משהו, לא שוטפת אלא שיפוצים. 

במרכז עסקים ויזמות אנחנו הולכים לסדר את השירותים ואת המטבחון. זה אחד 

 וך זה. הפרויקטים שיקרו מת

 אז אין לנו תב"ר קיים למבני ציבור? שיקום, שיפוץ, שדרוג? תומר יעקב:

לעבוד בשיטה שאנחנו עוברים בתב"רים לפי שנה או לפי  . התחלנו2024-כן, אבל פתחנו ל :גב' גרין, ראש המועצה

 פרויקט.

 לא סגרנו אותו אבל, הוא פתוח. :תומר יעקב

, שנוציא ממנו את השקל האחרון, אז נסגור אותו. הגזברות כל פעם מביאה ברגע שיסתיים :גב' גרין, ראש המועצה

לנו רשימה של תב"רים לסגירה, אבל יש תב"ר שיש בו עוד איזה שהיא יתרה, עוד איזה 

 שהיא הזמנת עבודה שלא הושלמה, אוקי?

 אז כרגע עיקר העבודה זה מטבח ושירותים פה? :תומר יעקב

 מטבח ושירותים פה ועוד דברים שקורים,  :גב' גרין, ראש המועצה

 לא רק, בתי ספר זה בלי סוף.  :רועי איצקוביץ'

 לא בתי ספר.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מבני ציבור, סליחה.  :רועי איצקוביץ'

אבל מה שאני רוצה לומר, גם כשצריך עכשיו לעשות משהו במתקן המועצה פה או במתקן  :גב' גרין, ראש המועצה

בצורן או במרכז העסקים והיזמות, זה התקציב לנושא הזה. כרגע הפרויקט על המועצה 

 הפרק זה לסדר פה את השירותים ואת המטבחון.  מי בעד? פה אחד.

 . 1170מאשרים פה אחד את תב"ר  החלטה: 

 1171אני מזכירה שהמתקן פה משמש גם לשי"ל, גם לשבים ולישיבות מועצה. תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

שקל. שוב, זה דברים  300,000מקרן תיעול  2024שיקום ושדרוג מערכות תיעול שנת 

שקורים תוך כדי תנועה. אחד הפרויקטים שאני מקווה שנפתור פה בעיה של שנים זה 

ברחוב שבזי, שיש שם איזה שהיא בעיה של שנים. ועוד פרויקטים ברחבי המועצה. מי בעד? 

 פה אחד. 

 . 1171את תב"ר מאשרים פה אחד  החלטה: 

שקלים. הכוונה היא  200,000קירוי וחינוך בריכת השחיה קרן פיתוח סך של  1172תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

להתחיל בקירוי ואחר כך גם בחימום. יכול להיות שנבחר לעשות את זה עם המכרז של 

ריכה הפנלים הסולריים. אבל אנחנו צריכים להתניע את המהלך הזה. הגיע הזמן שהב

 בקדימה צורן תהיה שמישה כל ימות השנה. 

לא עדיף בנושא של הבריכה לייחד דיון, להחליט פעם אחת ולתמיד אחרי כמה וכמה  :תומר יעקב

עשורים מה רוצים לעשות איתה? במקום לשים שם, אני נזהר בלשוני, לא אומר לזרוק 

אנו לא מעט כסף מתב"רים ולשפוך, אני עדין. אבל במקום להוציא עוד כסף ועוד כסף, הוצ

בקדנציה הזאת וגם בקודמת ואין לזה סוף, זה כמו בור. פעם אחת להחליט הורסים אותה, 

 מקימים אותה, משטיחים אותה, עושים אותה חד שנתית, יוצאים למכרז. 

 בכל הדיונים שהיו פה עד היום המדיניות לא השתנתה. השאיפה שלנו תמיד, :גב' גרין, ראש המועצה
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 מה המדיניות? :יעקב תומר

אז אני אחזור. כי דיברנו על זה. אולי לא הסכמנו על זה אבל דיברנו על זה. לאורך כל הזמן  :גב' גרין, ראש המועצה

מהיום הראשון המטרה היתה לקרות ולחמם את הבריכה. יצאנו לאיזה שהוא מכרז גדול 

יזם מפעיל את הבריכה.  שלא ניגש אליו אף אחד. ולפני שנה או שנה וחצי יצאנו למכרז,

המדיניות של לקרות ולחמם את הבריכה לא השתנתה לכל אורך הדרך. עכשיו אנחנו רוצים 

לבצע אותה. מבחינת להרוס, לבנות והכל, אנחנו לא הורסים ולא בונים כרגע. פותחת 

סוגריים, אני מקווה שבעוד חודש מהיום  תאושר לנו החברה הכלכלית ואז יכול להיות 

 אליה את כל הטיפול בבריכה ואז היא תוכל יותר ליזום ולעשות את זה.  שנעביר

מה שאפשר לעשות זה פשוט אם היה קבלן שהיה עושה את זה בעצמו. ומאריכים לו פשוט  :תומר יעקב

 את התקופה,

 נכון. :גב' גרין, ראש המועצה

 כרגע יש מישהו שהוא לשנתיים קדימה.  :עמיקם לוי נגר

 וכחי.זה הנ :תומר יעקב

 זה הנוכחי, שלוש שנים הוא קיבל.  :עמיקם לוי נגר

 דרך אגב, שהוא נותן שירות מצוין.  :גב' גרין, ראש המועצה

 וזה חלק מהעניין, שעושים קירוי, עושים את החיפוי, :עמיקם לוי נגר

התרבות. אתה אנחנו משביחים את הנכס הזה. תומר, אני מסתכלת על הבריכה כמו היכל  :גב' גרין, ראש המועצה

יכול להגיד לי, קרן, לפני שנתיים עשית שיפוצים ולפני שנה צבעת בחוץ ועכשיו את עושה 

 את הכיסאות.

 את יודעת מה ההבדל? המתנ"ס, האולם הוא שלך. :תומר יעקב

 גם הבריכה שלי. :גב' גרין, ראש המועצה

 הבריכה שלך, אבל אנחנו כל פעם, :תומר יעקב

אבל הבריכה שלי והיא שירות לציבור. כשאני אומרת מדיניות זה אומר שהבריכה היא  :גב' גרין, ראש המועצה

 שירות לציבור, מבחינתי כמו אולם הספורט וכמו היכל התרבות.

 השירות הוא מלמעלה, הכל זה שירות לציבור.  :תומר יעקב

אבל זאת המדיניות. מי בעד? פה אנחנו יכולים להמשיך לדון בזה. אנחנו חלוקים בעניין,  :גב' גרין, ראש המועצה

 אחד.

 . 1172מאשרים פה אחד את תב"ר  החלטה: 

 מה צפי העלות הכוללת? :אייל אלבלק

הצפי עלות הכוללת זה סדר גודל של חצי מיליון שקל. קירוי, חימום. אבל יכול להיות  :גב' גרין, ראש המועצה

 שחלק מהתקציב נביא דרך הפנלים הסולריים.

 ז יוכלו לעשות את זה שנתי?וא :אייל אלבלק

 כן.  :גב' גרין, ראש המועצה

 יום ואז היא יכולה גם לייצר איזה סכום, 365הרעיון הוא שהיא תשמש  :אמיר זהבי

 מה זה מחזיר למועצה שעושים את זה שנתי? :אייל אלבלק



 
 ZORAN-THE MUNICIPALITY OF KADIMA   צורן -המועצה המקומית קדימה

 153-9-8902916פקס:    •   09-8902902טל:   •   6092000צורן -קדימה 1רח' הרצל 
     
 המועצהמנכ"ל  לשכת

 

 איכות חיים צורן מקום של-קדימה
 09-8902-999  לתושב מוקד שירותלשירותך תמיד  

c:\users\rinat\downloads\ עם חתימה . 23.1.24פרוטוקול מלא מישיבה מן המניין מיוםdocx 
14 

אמת עושה דברים אז השכירות תעלה. הסכם ההפעלה יעלה. אני אומר שכרגע הקבלן ב :גב' גרין, ראש המועצה

מדהימים ביחד עם המועצה והמתנ"ס באירוח מכינות שישנות בצופים, לומדות במתנ"ס 

ימים בשנה התמורה שהמועצה תקבל  365ומתקלחות בבריכה. אבל בהחלט שזה יהיה 

 תהיה גדולה יותר. 

קח הוא לא ניזוק מזה, כשמישהו מתקלח שם, זה המועצה, אם יש משהו, המועצה תי :תומר יעקב

 אחריות, זה לא הקבלן. 

 חשוב להבהיר שיש סתימות כמעט מדי שבוע. סתימות, טיפול בשירותים.  :רועי איצקוביץ'

הוא לא חייב היה לעשות את זה, דרך אגב, גם המתנ"ס לא היה חייב לעשות את זה  :גב' גרין, ראש המועצה

בה וכל הכבוד לשותפים והצופים לא היו חייבים לעשות את זה. אז יפה מאד להגיד תודה ר

 שנרתמים לזה.

 תעשי הצבעה. :תומר יעקב

 סיימתי.  :גב' גרין, ראש המועצה

 לא, לא עשית. :ציפי וקנין

שקלים, מי  200,000קירוי וחימום בריכת השחיה מקרן הפיתוח סך של  1172אוקי. תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

 בעד? פה אחד. 

 את הקירוי?את מה, את הבריכה,  :אמיר זהבי

 לדעתי אישורנו. :גב' גרין, ראש המועצה

 היא אישרה.  :אמיר זהבי

תכנון בית ספר יסודי שכונת נוף  1119תב"ר  –ליתר ביטחון אישרנו שוב. תב"רים לעדכון  :גב' גרין, ראש המועצה

שקלים. אני שמחה לבשר שהיום אושרה  250,000השדות קרן פיתוח. אנחנו מוסיפים כאן 

במשרד החינוך. מדובר בפרוגרמה לבית ספר ברוח מונטסורי עם האדריכל יואל תוכנית 

דבוריאנסקי. אני רוצה להגיד תודה גם לעינת מור ברק שמובילה את הוועדה של הפדגוגיה 

וההנדסה. פורום שהוא מיוחד, כי הוא גם הנדסה וגם חינוך. לאדר ארד מנהל אגף החינוך 

  וכמובן לרמי יוגב וצוות ההנדסה.

 טוב שאמרת להדגיש, זה לא קשור לדיון, זה לא בית ספר מונטסורי, :תומר יעקב

 ברוח מונטסורי, כן. :גב' גרין, ראש המועצה

 יש הבדל שמים וארץ. :תומר יעקב

נכון. ברוח מונטסורי. מי שמלווה את הפרויקט זה חברה שנשכרה לצורך זה, חברת מילה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 מובילה את הנושא.שהיא בעצם 

 היא עובדת עם בתי ספר וגנים מונטסורי. :עינת מור ברק

זה הולך להיות בית הספר החדש הראשון בארץ שמוקם ברוח מונטסורי, כי בדרך כלל  :גב' גרין, ראש המועצה

 עושים הסבות לדבר הזה. וזו רק תחילת הדרך. מי בעד? פה אחד.

 . 1119מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

שקלים מקרן פיתוח.  50,000הסדר חניה רוטשילד אפרסמון קרן פיתוח סך של  1132תב"ר  :גב' גרין, ראש המועצה

 עוד השלמות שצריך שם, דברים שהיו לא צפויים מבחינת הנדסה, השלמות והכל. 

 כמה כסף עכשיו להוסיף? :תומר יעקב
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 . 50,000 :גב' גרין, ראש המועצה

 מזכיר לכם שכשאישרנו את התב"ר לא היה כסף לבצ"מ. אני :יצחק גולברי

 נכון. :גב' גרין, ראש המועצה

 ולכן נכנסנו למסגרת, למה שהיה.  :יצחק גולברי

 כמה עלה לנו הכל עד עכשיו? :תומר יעקב

 .350 :גב' גרין, ראש המועצה

 זה מה שאישרנו אז? :תומר יעקב

 . מי בעד? פה אחד.350מוסיפים , אנחנו 300אישרנו  :גב' גרין, ראש המועצה

 . 1132מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

 אני רוצה להגיד לכולם תודה רבה ובתקווה לימים שקטים וטובים.  :גב' גרין, ראש המועצה

 

 

 

 

 -  הישיבה  ננעלה -

 


